
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Sulechów, 14 października 2019 r. 

 

Pani/Pan 

Radny Rady Miejskiej w Sulechowie 

Znak: BR.0002.11.2019 

 

Szanowni Państwo Radni, 

 

Przekazuję Państwu informację o działaniach podejmowanych przez Przewodniczącą rady 

Miejskiej w Sulechowie w okresie międzysesyjnym. 

- pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej sesji Rady Miejskiej  

● Uchwała nr 461/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 

13 września 2019 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza Sulechowa informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Sulechów za I półrocze 2019 r. Uchwałę przekazałam Państwu Radnym. 

● Apel Sołtysów Sołectw Gminy Sulechów w sprawie wycofania projektu uchwały w sprawie poboru 

podatków w drodze inkasa. Apel przekazałam Państwu Radnym. 

● Skarga mieszkanki Sulechowa na działania Burmistrza Sulechowa. Skargę przekazałam w celu 

sporządzenia stanowiska rady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

● Pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie kontroli 

realizacji zadań wyłonionych w drodze konsultacji Budżetu Obywatelskiego w latach 2016-2018. 

● Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za III kwartał 2019 r. 

● Wniosek mieszkańca Sulechowa w sprawie budowy parkingu na Osiedlu Zacisze w Sulechowie. 

Wniosek przekazałam Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

● W dniu 17 września 2019 r. złożyłam Wysokiej Radzie swoją rezygnację z funkcji Przewodniczącej. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Radni rady Miejskiej w Sulechowie w okresie międzysesyjnym złożyli następujące interpelacje 
i zapytania: 

● Radny Sebastian Różycki - interpelacja sprawie zakupu lokali mieszkalnych. 

● Radny Jan Rerus - interpelacja w sprawie przywrócenia ruchu kołowego na drodze łączącej ulicę 
Bolesława Chrobrego z ulicą Krańcową. 

● Radny Jan Rerus - interpelacja w sprawie zasad użytkowania flagi gminnej i przygotowanie zmian” 
do uchwały Rady Miejskiej. 

● Radny Jan Rerus - zapytanie w sprawie wprowadzenia ograniczeń w parkowaniu na podwórzach. 

● Radny Sebastian Różycki - interpelacja w sprawie programu dostępność plus. 

● Radny Jan Rerus - zapytanie w sprawie dostawy wody i odbioru ścieków do budynków w Kalsku. 

Wszystkie interpelacje i zapytania przekazałam Burmistrzowi Sulechowa z prośbą o udzielenie 
odpowiedzi. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

W Sulechowie 

 

Izabela Wojewoda 


